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Verksamhetsberättelse för Vrankunge Byggnadsförening 2023 

Föreningens styrelse under året. 

Ordförande: Kerstin Rydén, vice ordförande: Allan Hellberg, sekreterare: Zara Horn,       

kassör: Gunnel Holmgren, ledamot: Klara Rydén, suppleanter: Ulf Dahl och Adam Bergman. 

Utanför styrelsen, webmaster: Börje Silkenäs   

Under året har det varit 8 styrelsemöten. Skolan har varit uthyrd vid 10 tillfällen och 

lägenheten har samma hyresgäst. 

Årsmötet hölls den 24 mars med sedvanliga förhandlingar. 16 bybor var närvarande. 

Önskemål som kom upp, var att anordna en ölprovning under året. Efter mötet blev det 

chokladhjul med fina vinster och smörgåstårta. 

Aktiviteter under året. 

Den 13 maj var det vårstädning med 6 deltagare. Utemöblerna bars ut och oljades in. Det 

räfsades och staket påbörjades. Den 20 - 21 maj var det loppishelg med bra resultat. 

Nationaldagsfirande den 6 juni med fint väder och 28 deltagare. Jan-Erik Andersson spelade 

fiol och Gunilla Friman höll ett fint tal. Därefter blev det kaffe, frallor och en god kaka. 

Till städdagen 7 oktober kom det 9 personer och arbetade. Utemöblerna bars in, fönstren 

putsades och hängrännor rensades. Föreningen bjöd på korv med bröd och kaffe. 

Den 21 oktober var det dags för ölprovning med Peter Sjöbladh från Kvarnagårdens bryggeri. 

Efteråt serverades det buffé. Gott öl och god mat, enligt de 38 deltagarna, som var med. 

Underhåll under året. 

En ny projektor har köpts in. Det tredje paret grindar blev klara i början av året. De har 

målats av elever på Kungsmadskolan. Staket vid slänten på baksidan, har satts upp av Allan 

Hellberg. På södergaveln har trasiga ribbor bytts ut och sedan har den rödfärgats av Adam 

Bergman. Dörrar och lister i köket har målats och även två dörrar i skolsalen. 

I slutet av året påbörjades ett stort projekt. Vår gamla skoltavla, som stått i uthuset, togs fram 

och rengjordes. Britt Hörberg rådfrågades och kunde hjälpa oss att iordningsställa den. Allan 

Hellberg har hjälpt till med snickeriarbete på tavlan och väggen där den hängs upp. Tavlan 

beräknas vara klar i januari. Ett annat projekt som beslutades var omklädsel av våra stolar. Ett 

arbete som Klara Rydén åtog sig att göra. Tyg har köpts in och arbetet påbörjas i januari. 

Planerad Verksamhet 2024. 

Skoltavlan skall göras klar och hängas upp. Stolarna kläs om. Om det går, ska en trappstege 

till vinden sättas upp. Rödfärga klart på huset. Musikcafé med Connect Four i april. 

Återkommande aktiviteter som städdagar, Nationaldagsfirande och någon höstaktivitet. 

Vrankunge den 15 februari 2024 

Styrelsen 


